
FORESPØRGSEL  

til rådmanden for MTM 

 

Asbesthåndtering på rådhuset  

 

I april 2024 orienterede rådmanden Teknisk Udvalg om iværksat undersøgelse af 
asbesthåndtering på rådhuset tilbage til 2007.  

Firmaet hyrede firmaet Dansk Miljørådgivning (DMR) til at undersøge ca. 35 
renoveringsprojekter i perioden 2007 - 2024. Nærmere bestemt hvorledes 
renoveringsprojekterne havde håndteret evt. asbestforekomster og arbejdsmiljøet omkring 
det.  

Siden da har vi intet hørt. 

Det undrer at vi i en sag med så stor betydning endnu ikke har modtaget en rapport med 
resultaterne af undersøgelsen.  

 

Hvad er status på arbejdet?  

Er der stødt på hindringer med undersøgelsen? Hvilke?  

Hvornår forventes undersøgelsen afsluttet og en rapport oƯentliggjort?  
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